
 

 

Zápis z jednání 

Komise mládeže ČAS 
Datum: 24. 10.2022 

Přítomni online 

• přítomni: Jana Sobčíková, Jan Koutník, Tomáš Kopecký, Jan Škrabal, Zdeněk Rakowski, 

Lukáš Dejdar, Michal Černý, Jan Dvořák, Hana Větrovcová (částečně)  

• host: Drahoslav Dočkal (místopředseda ČAS) 

• zápis: Sobčíková, Koutník 

1) Úvod 

a) Zahájení a uvítání 

 

2) SpS 2023-2024 

Jana Sobčíková představila situaci ohledně SpS – 31.12.2022 končí stávající smlouvy SpS, dle 
schváleného PP SpS budou aplikována jiná kritéria hodnocení. Předpokládaný rozpočet SpS na 
rok 2023 – 22-26 mil. Budou vytvořeny nové smlouvy dle aktualizovaného Prováděcího 
pokynu.  
 
KM řešila: 
a) Zda vyhlásit VŘ na roky 2023-24, anebo pracovat se stávajícími kluby vybranými ve VŘ 

2021-24. 
KM schválila návrh nevyhlašovat VŘ a pracovat se stávajícími kluby. Pro: 4, Proti: 2, Zdržel: 
1 
 

b) KM schválila hodnotící kritéria SpS. Pro: 7, Proti: 1 
 

c) KM schválila max. výši podpory pro 1 SpS 750.000kč a min. podporu 120.000kč, Pro: 8, 
Proti: 0 
 
V tomto duchu připraví KM materiál pro PČAS 15.11.2022. 

       


